
Det er deg det handler om: - Det er ingen som 
ønsker å ha det slik 
 

- Nå mener vi at hele Grenlands befolkning og Telemark skal stå sammen for å kreve 
fart i utbyggingen av sykehuset. 

Det sier leder i Fagforbundet Telemark, Marianne N. Skjønstad, og legger til: 

- Alle ønsker et sykehus som er oppe og går. Telemark fortjener et ordentlig sykehus. Det må 

Telemarks befolkning stå sammen om. Vi burde være minst 10.000 som går for oppgradering 

av sykehuset vårt. Det mener vi, sier hun. 

Nå krever de at staten griper inn og gir Telemark den oppgraderingen som er nødvendig. 

- Før staten og Helse Sør-Øst tok over sykehuset vårt hadde vi 900 millioner i pluss. Det 

overskuddet tok staten og sa vi skulle få tilbake når vi trengte noe. Det gjør vi nå. Noen av de 

bygga er fra første verdenskrig, forteller medlem i Fagforbundet Telemark, Arvid Fosse. 

Alle ordførerne i Telemark sto sammen og forlangte en utbygging av sykehuset. 

- Dette er kjempeviktig for distriktet. Har vi ikke et sykehus, så mister vi fagkompetansen. 

Sykehuset Telemark ble lovet strålesenter for ni år siden. Det har ennå ikke skjedd, sier leder i 

LO Grenland, Johnny Skogsrød. 

Det er langt for Telemarks befolkning å reise til Oslo for strålebehandling. 

- Det er noe som tar tid og krever mye av pasientene. Det å få det etterlengta strålesenteret i 

Telemark er på høy tid, sier varamedlem i yrkesseksjon helse og sosial, Lise Larsen. 

Da sykehuset i Kragerø og Rjukan ble lagt ned, forsvant mange sengeplasser, og det har ikke 

økt med sengeplasser i Skien i etterkant. 

- Derfor er det viktig for hele Telemarks befolkning, og ikke minst for de ansatte som jobber 

med korridorpasienter hver eneste dag. Dette er ikke bare for befolkningen, men også for å 

støtte de ansatte på Sykehuset Telemark, for å forbedre arbeidsforholdene deres, sier hun. 

Svært engstelige 

Helseforetaket i Grenland og Telemark har vært bekymret over pengefordelingen i Helse Sør-

Øst i lang tid. 

- Vi er underlagt Helse Sør-Øst. Dermed er vi veldig engstelig med at det nye 

universitetssykehuset i Oslo kan sluke rikelig med de pengene som er tilgjengelig, og at det 

blir brødsmuler igjen til oss her i utkanten. Vi er nødt til å lage et rop her nå, for vi kan fort bli 



glemt når de skal bygge for 60 milliarder kroner. Det er jo et kjempeflott prosjekt det, men vi 

er redde vi kan bli litt glemt innen Helse Sør-Øst, sier Fosse. 

Ventetiden på behandling har økt siden Telemark la ned de mindre sykehusene. 

- Etter nedleggelsene har den køen bare steget. Det vitner om at sykehustilbudet ikke har greid 

å holde takt med utviklingen av befolkningen. Kortere ventetider klarer vi kun om vi 

prioriterer sykehusutbygging i Telemark, sier nestleder i Fagforbundet Telemark, Kenneth 

Solheim. 
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